

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Christian Adami.

Adami, Christian

Halle (Saale), 17.06.1703

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-192835](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-192835)

170.

Junij 1703.

Christianus Adami natus sum Ao. 1679.
 Rotenburgi ad Tubarim, in Franconia, Pa-
 tre genitus Vito Adami, Scriba publico, in Patria
 mea. Educatus sum in hac a Parentibus, et
 in Gymnasio, quod ibi est, fundamenta stu-
 diorum peci: anno deinde 19. mo aetatis
 meae Jenam peti, cursumq' studiorum meo-
 rum continuari ad quadriennium, suble-
 vatus stipendio, quod a Magistratu Patria
 meae concedebatur benigne. Elapsis qua-
 tuorannis in Academiam Hallensem me
 contuli, Duce Vro, et, postquam in pago vi-
 cino Drastonis filios per semestre instituis-
 sem, redi per hanc Academiam ^{130. septem} beneficij
 fructus, quae in egenos erogantur, in opus-
 culis receptus deniq' fui mens. Jun. 17. d.
 in quo provida et clementia mirum in
 modum me, licet plane immerentem, susten-
 tat, ut non nudam tantum et mortuam
 in rebus divinis scientiam, quam ante qua-
 si, sed vivam et veram adipiscendi occa-
 sio ita mihi sit suppeditata. cum Hebraicum
 Codicem audissem ex parte hucusq', Biblicum
 utrumq' cursorium jam frequenter, testhe-
 sumq' theoloy. explicationi ausculto.

Discessit d. 4. Martii. Ao. 1704.

Christianus Adami